
PROTOKÓŁ  Nr 13/2011
          z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku 

i Ochrony Środowiska
 z dnia 8 czerwca 2011 r.

Obecni:

1. Stefan Mikiciuk  -  Przewodniczący
2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego
2.  Henryk Wójcik                           - Członek Komisji
3. Danuta Opłotna               - Członek Komisji
4. Tadeusz Groszek  - Członek Komisji
5. Adam Wojtyra       - Członek Komisji

Porządek:
1. Przyjęcie protokołu nr 12/2011 z posiedzenia w dniu 25 maja 2011r.
2. Uaktualnienie Regulaminu na „Najładniejszy ogródek przydomowy”.
3. Sprawy różne.
Proponowany porządek został przyjęty.
Goście:
1. Banaszek Waldemar – Wiceburmistrz 
Ad 1.Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zapoznała się z treścią 
protokołu sporządzonego z poprzedniego posiedzenia komisji z dnia 25 maja  2011r. 
Protokół został przyjęty.
Ad 2. Przewodniczący komisji radny Mikiciuk poinformowała Wiceburmistrza, iż na 
poprzednim posiedzenie komisji Burmistrz Bednarczyk został poinformowany o 
zamierzeniu organizacji corocznego konkursu na „Najładniejszy ogródek 
przydomowy” przez Komisję i wyraził aprobatę współorganizacji, i ufundowania 
nagród.
Radni na posiedzeniu komisji uaktualniali Regulamin na „Najładniejszy ogródek 
przydomowy”. Radny Mikiciuk zasugerował, aby Pani Oleksiak Emilia wraz z 
Centrum Kultury zajęła się organizacją konkursu, natomiast nagrody,aby zakupił 
Piotr Augustyniak.
Komisja wnioskuje, aby Regulamin Konkursu na „Najładniejszy ogródek  
przydomowy” został zaopiniowany przez radcę prawnego lub przez doradcę  
Burmistrza.
Ad 3.Radny Wojtyra zwrócił uwagę, iż budynek po zlewni mleka, który znajduje się 
w Stryjkach jest dewastowany i jego stan się pogarsza, gdyż nikt nie sprawuje nad 
nim nadzoru. Radny sugeruje, ze należałoby ten budynek zabezpieczyć, proponuje 
również, aby przeznaczyć (w ramach wynajmu lub dzierżawy) dla gołębiarzy w 



czasie ich zjazdów.

Wiceburmistrz uważa, że można byłoby ten budynek wynająć z możliwością 
wypowiedzenia, ewentualnie można również dać ogłoszenie o wynajmie. Pan 
Banaszek uważa również, że warto byłoby wynająć firmę ochroniarską, aby uchronić 
budynek przed postępującą dewastacją.
Radny Wojtyra zaproponowała również, iż budynek ten nadawałby się na stację 
uzdatniania wody, gdyż jest tam bardzo głęboka studnia i warto też zastanowić się 
nad taką ewentualnością.

Komisja wnioskuje, aby ba terenie Gminy pojawiały się częstsze patrole policyjne  
(również piesze), gdyż zgłaszane są radnym wnioski mieszkańców o spożywaniu 
alkoholu przez młodzież na placach zabaw i w innych miejscach publicznych.

Radny Malinowski wnioskuje o zamontowanie tabliczek „Zakaz palenia” na  
wszystkich placach zabaw na terenie Gminy Tłuszcz.

Komisja wnioskuje o remont rynien spustowych w budynku Muzeum i Biblioteki  
Publicznej.

Radny Mikiciuk poinformował Wiceburmistrza, iż mieszkańcy miejscowości 
Dzięcioły rezygnują z budowy chodnika przy ul. Irysowej na poczet wykonania 
odwodnienia terenu na osiedlu Wilczeniec.

Wiceburmistrza poinformował, iż w chwili obecnej trwają przeniesienia środków 
finansowych w budżecie. Środki (pół mln) zabezpieczone na inwestycje drogowe 
(utwardzania i gruzowanie) zostaną przeniesione na najbliższej sesji na utrzymanie 
bieżące dróg gminnych, na utwardzenie z wyszczególnieniem nazw ulic.

Radny Wójcik zgłosił Wiceburmistrzowi potrzebę przeznaczenia środków 
finansowych na wykonanie dokumentacji projektowej na ulicę Tłuszczańską w 
Chrzęsnem ze środków niezagospodarowanych, jest to około 30 tys zł.

Wiceburmistrz poinformował, że nie ma w budżecie środków 
niezagospodarowanych. W chwili obecnej Gmina uregulowała zobowiązania za 
umowę z lat 2008/2009. Gmina również starała się o pozyskanie dofinansowania w 
ramach projektu z UE w wysokości 33 mln, jednakże na chwilę obecną może 
otrzymać 14,5 mln zł i to są ostateczne środki jakie można pozyskać, więc będą 
potrzebne środki na wykonanie tego projektu.
Radny Wójcik uważa, że na ulicę Tłuszczańską można pozyskać środki finansowe w 
ramach dotacji nawet w wysokości 85%, gdyż droga ta łączy wieś z miastem.
Następne posiedzenie Komisja ustaliła na dzień 8 czerwca 2011r. o godz. 9.00.
Na tym protokół zakończono.
Radny Wojtyra zgłosił pilną potrzebę zainstalowania piłkochwytów na boisku w 



Stryjkach od drogi powiatowej, gdyż są zabezpieczone środki na ten cel.
Wiceburmistrz poinformował, że należy to zrobić, gdyż chodzi o bezpieczeństwo 
użytkowników boiska i korzystających z drogi.
Pisma korespondencyjne:

1. Pismo wystosowane do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Tłuszczu, zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym pod nr 2129 w dniu 
30.05.2011r w sprawie zwiększenia o 1 000,00zł środków finansowych na 
zakup radiowozu – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Komisja zapoznała się z treścią pisma i popiera wniosek o zwiększenie kwoty 
dofinansowania o 1 000,00zł dla Komisariatu Policji w Tłuszczu.

2. Pismo korespondencyjne wystosowane przez Burmistrza Tłuszcza w dniu 7 
czerwca 2011r. do radnych dotyczące prośby o opinię w sprawie wykupu 
działek położonych w Tłuszczu, które będą stanowić połączenie ulicy Łącznej 
z ulicą Piekarską wg ustalonych stawek przez poprzedniego Burmistrza. - 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Radny Groszek dodał, że mieszkaniec ten posiada działkę, która graniczy z działką 
gminną i mieszkańcy chcieliby, aby był wykonany łącznik do ul. Piekarskiej. Na 
wykupy gruntów są zabezpieczone środki finansowe w tym roku, dlatego można 
zrealizować ten wykup.
Komisja opiniuje pismo pozytywnie i uważa, że działki należy wykupić według cen 
ustalonych wg poprzedniego burmistrza.

Komisja na kolejne posiedzenie komisji zaprasza Panią Kierownik Barbarę Bury z 
Biura Pracy w Tłuszczu w celu przedstawienia możliwości wykorzystania potencjału 
osób bezrobotnych do prac porządkowych oraz w związku z przybliżeniem założeń 
projektu dla pracowników interwencyjnych.
Następne posiedzenie Komisja ustaliła na dzień 20 czerwca 2011r. o godz. 14.00.
Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji
Stefan Mikiciuk

*Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

*Data utworzenia dokumentu: 20.6.2011r.




